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Hermed sendes endelig besvarelse af spørgsmål nr. 869 (Alm. del), som 
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fra Ellen Trane Nørby (V). 
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Spørgsmål nr. 869 (Alm. del) fra Folketingets Udvalg for Udlændinge- 

og Integrationspolitik: 

 

”Vil ministeren oplyse det nuværende antal asylansøgere på 

Sønderborg kaserne, og hvilken udvikling ministeren forventer 

i antallet af asylansøgere på Sønderborg kaserne frem til det 

med Udlændingestyrelsen aftalte nedlæggelsestidspunkt for 

centeret?” 

 

Svar: 

 

Til brug for besvarelsen af spørgsmålet har Justitsministeriet indhentet bi-

drag fra Udlændingestyrelsen. 

 

Udlændingestyrelsen har oplyst, at der den 15. oktober 2014 var indkvarte-

ret 720 asylansøgere på Sønderborg Kaserne, hvoraf 20 var midlertidigt 

indkvarteret. Udlændingestyrelsen har endvidere oplyst, at det er planlagt, 

at flytte disse 20 asylansøgere til andre asylcentre i indeværende måned. 

 

Udviklingen i antallet af indkvarterede på Sønderborg Kaserne afhænger 

bl.a. af, hvordan situationen i Syrien udvikler sig, og hvor mange asylan-

søgere fra Syrien, der fremover indrejser i Danmark. Det er derfor ikke 

muligt at beskrive fremtidige forventninger til antallet af asylansøgere, der 

vil blive indkvarteret på Sønderborg Kaserne. 

 

 

 

 

 

 

 


